



## Dear Readers,

I'm actually retired, but I still work a few hours a week for my former employer.

Due to time pressure in a project, I recently postponed my planned vacation and some overtime that I wanted to work off (two weeks in total) by two weeks. What happened: On the weekend before my vacation (28./29.10.), I catch a bad cold with a cough and runny nose (needing about one pack of Tempos a day). So, I want to go to my family doctor on 30.10. – the practice is closed due to a bridge day (31.10. is a public holiday in Brandenburg) and subsequent vacation. I then travelled to the substitute doctor in the neighboring town, 10 km away. What a surprise: the practice is closed for the bridge day. A doctor won't be present again until Wednesday.

Great!

Fortunately, after two attempts, I at least managed to reach someone at the company and was able to call in sick.

So typical: as soon as you're on vacation, you get sick. At least, it wasn't a COVID-19 infection.

Greetings and keep healthy,  
Michael

## Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

## Liebe Leserinnen und Leser,

Eigentlich bin ich ja Rentner, aber ich arbeite für meinen vormaligen Arbeitgeber noch ein paar Stunden pro Woche.

Wegen des Zeitdrucks in einem Projekt hatte ich letztens meinen Urlaub und ein paar Überstunden, die ich abbummeln wollte (zusammen zwei Wochen), um zwei Wochen verschoben. Was ist passiert: Am Wochenende vor meinem Urlaub (28./29.10.) erwischt mich eine heftige Erkältung mit Husten und laufender Nase (so eine Packung Tempos am Tag). Ich will also am 30.10. zu meiner Hausärztin gehen – die Praxis ist wegen Brückentag (der 31.10. ist in Brandenburg Feiertag) und anschließendem Urlaub geschlossen. Also auf zum Vertretungsarzt im 10 km entfernten Nachbarort. Welch Überraschung: Die Praxis ist wegen Brückentag geschlossen. Erst am Mittwoch wird wieder ein Arzt anwesend sein.

Na toll!

Zum Glück habe ich nach zwei Versuchen wenigstens in der Firma jemanden erreicht und konnte mich krankmelden.

Mal wieder typisch: Kaum haste Urlaub, wirste krank. Wenigstens war es keine Corona-Infektion.

Viele Grüße und bleibt gesund,  
Michael